

SVENSKA GÅRDS- OCH VALLHUNDSKLUBBEN

Plats och datum: 2024-11-04 Zoom möte

Närvarande: Annelie-Karlsson-Karjalainen (AKK), Linda Hedebratt (LH), Monica Widh (MW), Eva Wieslander Walters (EW), Stefan Ernstsson (SE), Krister Esping (KE)

Anmält förhinder: Amilia Wisell Helin (AWH),

Inbjudna till mötet: Revisorer Charlotta Kabo Eriksson, Anna-Karin Sjöström där den sistnämnda lämnar mötet kl. 20.30 vid §106 punkt c

§ 96. Mötets öppnande:

- Ordförande öppnar mötet 19.06.

§ 97. Val av justerare:

- Mötet beslutar att välja LH väljes att justera protokollet, då AH anmält förhinder.

§ 98. Fastställande av dagordning:

- Mötet beslutar att godkänna Dagordningen med tillägg med punkt f under §107

§ 99. Revisorerna

- Vill gärna bara lyssna på mötet, och få en uppfattning om vad som hänt sedan årsmötet. Ordf. ger en summering av varför Sekreteraren valde att kliva av. Sedan ger Ordf. också en summering av varför Kassören valde att kliva av under förra mötet. Revisorerna ger sin syn på det hela med att förklara varför dom vill veta vad som hänt. Föreslag från revisorerna att göra bra arbetsbeskrivningar på sekreterar och kassörsposterna.

Det påtalas från både styrelsen och revisorerna att valberedningen har ett stort ansvar i att föreslå kompetenta personer som vet vad det vill säga att axla en styrelsepost till de poster som föreligger för val.

Revisorerna önskar få ekonomisk redovisning efter varje möte liksom protokollen vilket sekreterare och kassör lovar att skicka.

§ 100. Beslut per capsulam

- Inga beslut sedan förra mötet

§ 101. Beslut via AU

- AU har beslutat att KE kommer sköta transporter och bo på samma hotell som domaren från Holland och äter middagen med henne lördag kväll i samband med Alingsås/Lerum/Sjöviks utställningen. Domaren har önskat detta.

- AU har beslutat att delvis flytta pengar från ett räntelöst Nordeakonto till ett räntebärande Resurskonto.

§ 102. Godkännande av föregående mötesprotokoll

- Protokollet utskickat straxt efter att mötet startat till resterande styrelsen. Styrelsen godkänner detta och det läggs till handlingarna.

§ 103. Inkommen post/skrivelse

- Se bifogad bilaga 1. inkommen post/skrivelse.

§ 104. Utgående post

- Se bifogad bilaga 1. utgående post.

§ 105. Uppföljning av uppdragslistan

- På grund av den stora omstruktureringen av styrelsen och det jobb det inneburit har inte uppdragslistan uppdaterats tyvärr. Men LH och MW lovar att ta tag i det till nästa möte.

§ 106. Rapporter

a) Ordförande

- (Åter pekas styrelsemedlemmar ut att man pratar om styrelsekollegor.) Viktigt att stå upp för varandra inom styrelsen, gentemot andra och inte lyssna på eller delta i illasinnat prat. Det påpekas också att det kan ske visst "prat" ute bland medlemmar för att medvetet slå split inom styrelsen och att man bör vara medveten om detta.

b) Kassören

- Resultatrapport 167184kr en siffra som skall ta med mkt stor reservation och siffran sannolikt är för hög. Omsättningen 5-7000kr för lågt värde. Felet ligger ffa i eftersläpning av resultatredovisning ifrån utställningarna. Felmarginalen är ca 10-15000kr.

c) Avel & hälsokommittén

- Irene Berglund tittar på datum och hör av sig till LH den 5/11 och planen är att flytta webinariet till en vardagskväll istället för en helg.
- FUR har avelsträff den 17/11 där man skall titta på enkäten och skall jobba på sitt ras.
- LH representerar SGVK på det mötet.
- Kommittéen skall gå ut till klubbarna och få uppdaterat och klart för sig vilka som är avelsansvariga i varje klubb och även uppdatera och få igång fb gruppen för avelsansvariga.

d) Prov & tävlingskommittén

- Enligt Kassören har 3 av 4 deltagare i BPH har fått sina pengar till sina konton, kontakt tagen med den 4:e om dennes pengar men ingen respons. MW väljes till sammankallande i gruppen. Vallningsdelen handhas av Carola L. Gruppen får i uppdrag att söka fler deltagare till gruppen, jobba med BPH leta upp provarrangörer inför 2025.

e) Utställningskommittén

- (Funktionärsarvode för bestyrelse, kommissarie diskuteras i kommittén inför budgetmöte) 121 hundar anmälda till Lerum. Vi i styrelsen (SGVK) är ansvariga för Lerum tävlingen. MW köper in gåva till alla deltagare. AKK fixar fika och glögg och pepparkakor. MW skall se om hon kan ordna priser till BIS finalerna. AKK återkommer med antal priser det är frågan om.

f) Webbmaster

- Har inte haft möjlighet att göra ngt extra med hemsidan sedan förra mötet av personliga själ och informerat Ordf. om detta.

g) Sponsoransvarig

- MW har avlagt sig uppdraget i gruppen. Den består nu av LH tillsammans med Jana Amren och Helen Almqvist. Jana har för ngn. vecka sedan skickat ut förfrågningar till tänkta sponsorer men har inte fått ngr. svar ännu. Det gäller att framåt jobba för att alla rasklubbar hjälps åt och jaga sponsorer till ALLA tävlingar inte bara sina egna.

h) Rasklubbarna

- Planering för möte med OEES och RDSG ang. samarbete framåt. Vi kommer att fortsätta jobba för att alla klubbar skall dra åt samma håll tillsammans med SGVK. Ev. ta hjälp av föreningskommittén för att se till att vi hittar ett sätt att jobba tillsammans framåt.

§ 107. Punkt för beslut

a) Tibetansk terrierklubben

– Styrelsen beslutar att svara dem att vi tackar för frågan men att i nuläget inte fungerar för SGVK att ha en grupp 9 ras under vårt paraply.
- Sekreteraren svarar klubben.

b) Jennie Andersson önskar utöka rasregister med old English Sheepdog.

– Styrelsen beslutar att godkänna Jennie Andersson för utökat rasregister med Old English Sheepdog.
- LH skickar vidare till berörda parter.
- Här påpekas också att vi måste jobba med att få dessa ansökningar att komma till SGVK primärt för att sedan vidarebefordras till rasansvarig klubb.

c) Marcus Gisslén önskar utöka rasregister med Dansk-Svensk gårdshund.

– Styrelsen beslutar att godkänna Marcus Gisslén för utökat rasregister med DSG.
- LH skickar till berörda parter

d) Inkommen skrivelse från RDSG.

- Styrelsen beslutar att lägga den vilande tills SKK givit sitt svar.

e) Scanner till utställningsansvarig.

- Styrelsen beslutar att godkänna ett inköp av scanner till SGVK att ffa. användas av tävlingskommittén. KE tar fram förslag på scanner och skickar till AKK för inköp.

f) Godkännande av sgvk broschyr.

KH avstår att rösta pga. av jävsituation.

- Styrelsen beslutar att godkänna den föreslagna bilden för användning till broschyren.
- Styrelsen beslutar att arvoda Alva Esping med 750kr för att ha gjort denna.

§ 108. Övriga frågor

- Sekreteraren påpekar att det är viktigt att alla använder one.com mailen och inte vidarebefordrar till sina privata mailservrar då all mailkonversation inom SGVK är konfidentiell.
- LH och AKK har fått en text om SGVK historia från Krister att användas i katalogen på Lerumsutställningen.
- SGVK har blivit uppmärksammade på att vi har jubileum i år och styrelsen beklagar att detta inte uppmärksammats tidigare.
- MW skickar en liten text till Webmaster att läggas ut på hemsidan om jubileet och att vi har en lite gåva till alla deltagare.
- LH informerar att Studieförbundet inte kommer att lämna några bidrag till några webinarium framöver. Man hoppas kunna erbjuda lokalen för Fullmäktige gratis även nästa år.

§ 109. Nästa möte:

- 2 december klockan 19.00 via zoom.

§ 110. Mötets avslutande:

- Ordförande tackar för väl genomfört möte som avslutas kl. 21.35
- Revisorerna tackar för att dom fått vara med och uttrycker att dom tycker att styrelsen har en bra dynamik och positiv attityd och att det känns bra framåt.

Ordförande: Annelie Karlsson-Karjalainen

Protokollförare: Monica Widh

Justerare: Linda Hedebratt